
 

Referat -  kombinertkomiteen 6.8.2020 

 

 
Til stede: Edgar, Linda, Tina, Roar, Gudmund, Ivar, Eiliv - ref 

1. Godkjenning av saksliste og innkalling                                         
2. Situasjon pr. august 2020 

Edgar refererte til forhandlinger med NRK & TV2 rundt rettigheter kringkasting, 
avtaler ift nasjonale konkurranser gjelder fra 20/21-sesongen, internasjonale fra 
neste sesong 

3. Økonomi  
Vi er i henhold til revidert budsjett. KKs leder pekte på behovet for å øke 
stillingsprosenten til sportssjef.  
KK vedtok å styrke stillingsprosenten til sportssjef til minimum 80% 
 

4. Sport       
IvarS gikk gjennom medisinsk situasjon i lagene, samling på Lillehammer uke 32, 
konkurranse i Oslo til neste helg           
Avtale m Jan Chr skrevet fram til mai 2021, IvarS arbeider inn mot Thomas og 
jentelaget samt rekruttsamling, trenerne er tilbake i sine stillinger fra 1.august, 
Marthe er fortsatt permittert  
                                                                              

5. Samling Lillehammer – høstmøte 
Større samling på Lillehammer 9-13.september. KK bør planlegge for å være til stede 
11-13.september.  
IngeO har foreslått en ny variant av kombinertsprint. Prøves ut i Oslo helga 15-
16.august og kanskje Lillehammer i september. Det er også en mulighet for en 
samling for jentene med internasjonal deltakelse – avgjøres i møte m FIS uke 32.  
Norge har invitert andre nasjoner til å delta. Endelig program på herre- og 
kvinnesiden blir lagt ila august. 
KK vedtar å flytte det tradisjonelle gateløpet opp til Birkebeiner Skistadion. 
Høstmøtet kan gjennomføres digitalt. Møtet krever trolig et større lokale. 
Eiliv setter opp teknisk utstyr for streaming og bestiller lokale. Vi kan trolig være på 
Hammer hotell hvis vi setter et tak for antall deltakere 
 

6. Søknad prosjektstøtte 



Jenteprosjekt: Linda leder arbeidet, Roar og Eiliv deltar i arbeidsgruppa, rettet til 
Skistyret og muligens Norges Idrettsforbund. Mulig det er to søknader. Neste møte i 
Skistyret er 19.august. 
               

7. Eventuelt 
>Utøverutvalg 
Diskusjon rundt ønsket effekt av et utøverutvalg. Linda har laget et notat av 
rolleforståelse som er sendt KK. KK ser verdien av slike utvalg ved at utøverne deltar i 
utformingen av sporten, både som utøvere og som framtidige trenere og ledere. KKs 
ungdomsrepresentant leder dette utøverutvalget. Linda lager en ny versjon av 
notatet og får publisert det på NSFs nettsider. 
 
>Egne kombinertkomiteer i kretsene 
I dag er ofte kombinert koblet inn mot hoppkomiteene i kretsene. Dette er tilfelle i 
de fleste kretsene, med unntak av Trøndelag der det er to uavhengige komiteer. KK 
diskuterte ambisjonen om å sette dette som et sentralt mål for en 3-årsplan.  

 
 
 
Trondheim 
6.august 2020 
 
Eiliv Flakne 


